

## 阅读申明

- 1.本站收集的数据手册和产品资料都来自互联网，版权归原作者所有。如读者和版权方有任何异议请及时告之，我们将妥善解决。
- 2.本站提供的中文数据手册是英文数据手册的中文翻译，其目的是协助用户阅读，该译文无法自动跟随原稿更新，同时也可能存在翻译上的不当。建议读者以英文原稿为参考以便获得更精准的信息。
- 3.本站提供的产品资料，来自厂商的技术支持或者使用者的心得体会等，其内容可能存在描述上的差异，建议读者做出适当判断。
- 4.如需与我们联系，请发邮件到marketing@iczoom.com，主题请标有“数据手册”字样。

## Read Statement

1. The datasheets and other product information on the site are all from network reference or other public materials, and the copyright belongs to the original author and original published source. If readers and copyright owners have any objections, please contact us and we will deal with it in a timely manner.
2. The Chinese datasheets provided on the website is a Chinese translation of the English datasheets. Its purpose is for reader's learning exchange only and do not involve commercial purposes. The translation cannot be automatically updated with the original manuscript, and there may also be improper translations. Readers are advised to use the English manuscript as a reference for more accurate information.
3. All product information provided on the website refer to solutions from manufacturers' technical support or users the contents may have differences in description, and readers are advised to take the original article as the standard.
4. If you have any questions, please contact us at marketing@iczoom.com and mark the subject with "Datasheets" .

# Axial Lead Fuses

## Subminiature

### RoHS PICO® II Time Lag Fuse 472 Series



- The PICO® II time-lag fuse is designed for applications that require moderate inrush withstand and has a very low fuse resistivity.
- For additional inrush withstand, consult the 473 Series.

#### ELECTRICAL CHARACTERISTICS:

% of Ampere Rating	Opening Time
100%	4 hours, <b>Minimum</b>
200%	120 seconds, <b>Max.</b>

**AGENCY APPROVALS:** Recognized under the Components Program of Underwriters Laboratories.

**AGENCY FILE NUMBERS:**

#### INTERRUPTING RATINGS:

0.5 through 3 amperes – 50 amperes at 125 VAC and VDC  
 3.5 through 5 amperes – 50 amperes at 125 VAC

#### ENVIRONMENTAL SPECIFICATIONS:

**Operating Temperature:** -55°C to 125°C

**Shock:** MIL-STD-202, Method 213, Test Condition I (100 G's peak for 6 milliseconds).

**Vibration:** MIL-STD-202, Method 201 (10-55 Hz); Method 204, Test Condition C (55-2000 Hz at 10 G's Peak).

**Moisture Resistance:** MIL-STD-202, Method 106.

#### PHYSICAL SPECIFICATIONS:

**Materials:** Encapsulated, Epoxy-Coated Body; Solder Coated Copper Wire Leads, RoHS Compliant Product: Pure Tin coated copper Wire leads.

**Flammability Rating:** UL 94V0

#### Soldering Parameters:

Wave Solder — 260°C, 10 seconds maximum.

**Solderability:** MIL-STD-202, Method 208

**Lead Pull Force:** MIL-STD-202, Method 211, Test Condition A (will Withstand a 7lb. Axial pull test).

#### ORDERING INFORMATION:

Catalog Number	Ampere Rating	Voltage Rating	Nominal Resistance Cold Ohms	Nominal Melting I <sup>2</sup> T A <sup>2</sup> Sec.
0472 .500	1/2	125	0.17445	0.193
0472 001.	1	125	0.07850	0.938
0472 01.5	1.5	125	0.03917	2.408
0472 002.	2	125	0.02507	4.236
0472 02.5	2.5	125	0.02093	7.084
0472 003.	3	125	0.01866	9.360

